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Abstract (en)
The invention proposes a pressure control valve (23) for crank case ventilation on an internal combustion engine, this pressure control valve
(23) being combined with a filler opening (19, 20) for engine oil and an oil dipstick (21, 22). This combination is distinguished by the fact that it
is particularly space-saving and that all components relating to the supply and monitoring of oil in an internal combustion engine are connnected
centrally. <??>This combination is furthermore distinguished by the fact that only a single connection is required on the engine block, through which
the oil to be introduced or the oil returning from the pressure control valve is fed to the sump and which furthermore accommodates the dipstick.
<IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Druckregelventil (23) für die Kurbelgehäuseentlüftung an einer Brennkraftmaschine vorgeschlagenen, wobei dieses Druckregelventil (23)
in Kombination mit einer Einfüllöffnung (19, 20) für Motoröl und einem Ölpeilstab (21. 22) angeordnet ist. Diese Kombination zeichnet sich dadurch
aus, daß sie besonders platzsparend ist und sämtliche Komponenten, die die Ölversorgung und -überwachung einer Brennkraftmaschine betreffen,
zentral verbindet. Diese Kombination zeichnet sich weiterhin dadurch aus, daß lediglich ein einziger Anschluß an dem Motorblock erforderlich
ist, durch welchen das einzufüllende Öl bzw. das aus dem Druckregelventil zurücklaufende Öl der Ölwanne zugeführt wird und außerdem den
Ölpeilstab aufnimmt. <IMAGE>
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